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Média se opět předvedla ve své nahotě. Jak ta rakouská, tak i jiná evropská včetně našich
oznámila demonstraci ve Vídni jako čtyřicetitisícovou, při níž policisté byli nuceni vystoupit
proti agresivním účastníkům a použít plynové granáty a další podobné prostředky. To už tu bylo při
poslední akci, jenže se objevila autentická videa. Na prvním došlo ke střetu policistů s příslušníky
rakouské odnože Antify, tedy agresivních mladých levičáků, kteří za prezidenta Trumpa v USA patřili
na listinu teroristických organizací a v Německu napadají pravicové politiky z AfD. Pirát Bartoš by
mohl povídat, s Antifou názorově splývá a účastnil se jejích akcí.

Druhé záběry ukázaly situaci, při které si policisté připravili kouřovou pyrotechniku a jako
provokaci ji hodili do davu demonstrantů, ten ji pouze vrátil zpět do klubka policistů
natáčených kamerami pozvaných televizních štábů. Mezitím jiní policisté v civilu i v uniformách
se sundanými přilbami podpořili demonstranty. To bylo těsně po vyhlášení již minulého premiéra
Schallenberga o zavedení povinného očkování. A protože se sice premiéři opět vyměnili, jeden ze
dvou posledních expremiérů Kurz dokonce opustil politiku úplně, ale o povinné vakcinaci se mluvit
nepřestalo, Vídeň opět zaplavilo až půlmilion nespokojených Rakušanů odmítajících další diktát
farmaceutických koncernů spojených s politickými evropskými elitami. Dnes se dají očekávat
podobné akce i v jiných rakouských městech. Ještě větší demonstrace probíhají v Austrálii, která se
přiblížila k návratu zpět ke svobodě, kterou byl tento světadíl proslulým. Média pokračují v
překrucování faktů a stále jedou agendu Pharmy, ovšem už i v ní to vře. Pfizer údajně vytváří tlak na
ostatní, o čemž může hovořit Johnson&Johnson, jehož jednorázová vakcína nepracující na principu
mRNA je postupně potlačovaná, byť ji plno lidí považovalo za jediné řešení a cestu k získání
covidpasu. Její platnost úředníci, nikoliv lékaři, omezili na 2-3 měsíce. Naštěstí mnohým lidem již
došlo, že se stali obětí nekonečného experimentu.

 

 

Zástupkyně švýcarské farmaceutické společnosti Aletheia Kathi Schepiová vystoupila před
kamerou a vypustila velmi zásadní projev týkající se vakcinace. Velmi přesvědčivě a klidně
vyjmenovala důvody, pro které je nemožno považovat pseudovakcíny za vhodné k boji proti
jakýmkoliv virózám covid nevyjímaje a sdělila světu i rizika, o nichž se sice ví a skrytě hovoří, ovšem
média a vládní politici včetně svých poskoků v bílých pláštích je odmítají přiznat. Vysvětlila
problematiku fungování mRNA vakcín a vyslovila podiv nad tím, jakým způsobem je s nimi po velmi
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krátké existenci nakládáno. Zároveň uvedla skutečnost, kterou je používání placeba a reálných
vakcín s předurčenými účinky, přičemž objekty experimentu jste vy, kteří jste podepsali informovaný
souhlas. O tomto způsobu zneužívání lidstva hovoříme již dlouho, paní doktorka to vše podložila
čísly. Zmínila se i o ivermectinu a dalších lécích a pozastavila se nad jejich přemístěním mimo dosah
pacientů. Začal boj uvnitř farmaceutického průmyslu, kde naštěstí zůstali lidé, pro které je etika a
zájem o lidské zdraví stále prioritou. Odkaz na video přikládáme níže a snad nebude odstraněno. A
věřte, že stojí za to si ho pustit. 15 minut zásadních údajů s českým strojovým překladem. Pokud Vás
ani toto nepřesvědčí, pak jste ztraceni a nemá cenu nadále pokračovat v předávání dalších informací
o nepřípustnosti pokračování ve stávajícím přístupu ke covidu. Odkaz si zkopírujte a vložte rovnou do
hlavičky.

K tzv. antivaxerům se přidává i část lékařů i zdravotnického personálu a vystupují veřejně
nejen v nesouladu s Českou lékařskou komorou vedenou Kubkem, který se cítí být ohrožený
částí veřejnosti (oprávněně za své působení v době covidové), ale i v rozporu s poradní vládní sešlostí
složené z kolaborantů s farmaceutickými koncerny prodávajícími státům smrtící mixy. Tito lékaři se
na rozdíl od populizátorů vakcinace a ,,péčí o covidové pacienty unavených“ představitelů
nemocničních mafií spolupracujících s tou covidovou staví na odpor, schází se a veřejně se vyjadřují
k fabulacím pouštěných médii a jejich zaplacenými prodavači strachu mezi lidi. Už jen to, že stejný
vakcinační scénář běží ve všech státech, by mělo být podezřelé. Lékaři se probouzí, bohužel i oni
jsou rozděleni. Jedni z nějakého důvodu jedou nadále dle instrukcí a plánu, druzí se vrací ke smyslu
Hippokratovy přísahy a odmítají se nadále nechat zneužívat pandemickými amatéry z vlády a jejího
okolí. Těmto lékařům děkujeme.

A protože jsme začali hovořit o více frontách, tou další je dění kolem přesunujících se
armád. O tom, že se něco děje a stále častěji se hovoří o možném konfliktu mezi NATO a Ruskou
federací podpořenou Běloruskem, není pochyb. Vladimír Putin je vybarvován v černých barvách, a
přestože se Rusové na rozdíl od Američanů pohybují na vlastním území, jsou to oni, kdo je označován
za agresora. Strach ukrajinského prezidenta už je ukázkou hysterie, nicméně lze si domyslet, že je
oprávněný, protože se k nám nedostává vše, co by reálně popisovalo dění na tomto kusu Evropy.
Doufejme, že egoističtí vůdci NATO pragmaticky posoudí své možnosti a přestanou rýpat do ruského
medvěda. Jeho probuzení by mohlo skončit katastrofou. Navíc je třeba si uvědomit, že díky našim
hloupým politikům a zaprodaným tajným službám patříme v Moskvě na černou listinu a let rakety z
ruského území k nám trvá pár minut.

Nakonec si tedy musíme připustit, že jsme ohroženi z více stran. Přidejme ještě tu
ekonomickou. Merkelová sice opustila politiku (aspoň oficiálně), ale její nástupci ve své ideologické
zaslepenosti připravují pro Evropu peklo po všech stránkách. Očekávejme vyhrocení situace v mnoha
směrech a nečekejme, že se cokoliv vrátí do starých kolejí. Je třeba se pospojovat vzepřít se
připravované ekodiktatuře, nenávisti k Rusku a podřízenosti Bruselu a Berlínu. V samotné Evropské
unii už je plno změn tlačeno pouhou silou, nikoliv spojováno s nadšením pro ně. Postupně se bude
šířit nespokojenost, chudoba, nedostatek. Nižší a kdysi střední třída splyne v jednu. Výhodou toho je
nárůst nespokojenosti a možnost zvýšit údernou sílu davu. Naopak výrazné chudnutí může být
strůjcem anarchie, díky níž přijdeme o bezpečnost a řadu morálních hodnot. Štěstí přeje
připraveným, otázkou je, jak se na to správně nachystat.
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